
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 3012021

XXX Sesja w dniu 2 marca2}2l

Obrady rozpoczgto2marca2}2l o godz. 09:00,azakonczono o godz.14:14 tego samego dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial23 czlonkow.

Obecni:

1. Jacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. JanuszDpberynsk+

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golgbieski

6. Krzysztof Grzqdziel

7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jaroslaw Hupalo

9. Agnieszka.lura - Walczak

10. Piotr Kowal

11. Krzysztof Kowalski

1 2. Stanislaw Krzemieniewski

I 3. Zbigniew+s#andowsH

14. Krystian \-uczak

1 5. Jozef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki

18. Elzbieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska



20. Malgorzata Szymariska

21. Daniel Tobjasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23. Katarzlna Zargbska

24. Janusz Zi6tkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. 1

Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworryl obrady XXX sesji
Rady Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskrego, ZastQpc6w
Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4, Pani4 Monikg
Jablorisk4, Skarbnika Miasta Pani4 Honoratg Baranowsk4, Sekretarza Miasta Pani4 Wieslawg
Konopczyriska, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w
obradach.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil. Ze na stan 25

radnych - na sali obrad zgromadzonych jest aktualnie 21 radnych,azatem obrady sesyjne w
dniu 2 marca br. s4 prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XXX sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l zobrad XXIX sesii
Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 29 grudnia 2020 roku, z kt6rym
radni mogli sig zapoznac i wnieSi ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelnien.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, iz wraz z zawiadomieniem o obradach
dzisiejszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku z tym otwieraj4c
dyskusjg w tej kwestii zwr6cil sig do radnych z zapytaniem czry wnoszE zmiany do porz4dku
obrad.

Radni nie wnieSli zmian do zaproponowanego porz4dku obrad.

Propozycjg zmiany porz4dku obrad zglosil natomiast Przewodnicz4cy Rady Miasta, kt6ry
uwzglEdniaj4c proSbg Prezydenta Miasta wni6sl o rozszerzenie porz4dku obrad: w punkcie 1 1

o uchwalg w sprawie wyraZenia zgody narealizacjQprzez Gming Miasto Wloclawek projektu
pt. ,,Latamicy spolecmi obszaru rewitalizacji", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojewodnwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, OS

Priorytetowa 9 Solidame spoieczefistwo, Dzialanie 9.2 Wl4czenie spoleczne, Poddzialanie
9.2,1 Aktywne wl4czenie spoleczne i w punkcie l8 o uchwalE w sprawie podzialu Srodkow
Pafstwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto
Wlociawek na realizacjg w 2021 roku zadari na rzecz os6b niepelnosprawnych.



Przedmiotowe projekty uchwal uzyskaly opinig komisji statych, zatem zostal spelniony lvym6g

$ 55 Statutu Miasta.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal takze, o zdjgciu zporz4dku obrad XXX sesji

uchwaiy w sprawie ustalenia przepis6w porz4dkowych obowi4zuj4cych w publicznym
transporcie zbiorowym organizowanymprzez GminE Miasto Wloclawek zgodnie z wnioskiem
o jej wycofanie zgloszonym przez Prezydenta Miasta w trybie $ 53 Statutu Miasta.

Wobec braku innych zgloszen do zabrania glosu w procedowanej kwestii, Przewodnicz4cy
Rady Mias ta r ozpoczql procedurg glosowania.

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porz4dku obrad w punkcie nr 11 o projekt uchwaly w sprawie wyraZenia zgody
na realizailq przez Gming Miasto Wloclawek projektu pL ,,Latamicy spoleczni obszaru
rewitalizacji", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, OS Priorytetowa 9 Solidame
spoleczeristwo, Dzialanie 9.2 Wl4czenie spoleczne, Poddzialanie 9.2.1 Aktywne wl4czenie
spoleczne.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SII: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porz4dku obrad w punkcie 19 o projekt uchwaly w sprawie podzialu Srodk6w
Paristwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych prryznanych Gminie Miasto
Wloclawek nareahzacjg w 2021roku zadari narzecz os6b niepelnosprawnych.

Wvniki slosowania

ZA: 2T, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK Gtr,OSU: I, NIEOBECNI: 3

Po zakohczeniu glosowari Przewodniczqcy Rady Miasta zakomunikowal, Ze porzEdek obrad
XXX sesji Rady Miasta ulegl zmianie uwzglgdniaj Ecej przeglosowane wnioski.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdrysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalno6ci
miasta w okresie migdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia29 grudnia 2020r., czyli od
ostatniei sesji Rady Miasta do dnia 2marca2j2lr. i przedstawia siE nastgpui4co:

Prezydent Miasta zakomunikowal, 2e w przypadku biez4cych informacji na temat szczepieh
personelu i pensjonariuszy miejskich jednostek, to z nastgpuj4cych plac6wek: Dom Pomocy
Spolecznej ,,Na Skarpie", Dom Pomocy Spolecznej przy ul. Nowomiejskiej, Miejski OSrodek
Pomocy Rodzinie - do tej pory szazepieniom zostalo poddanych 211 os6b. Ponadto, w
pierwszym tygodniu marca zostanie zaszczepionych 20 pracownik6w Plac6wek Opiekuriczo -



Wychowawcrych ,,MALUCH" i ,,CALINECZKA". Z Miejskiego Zespolu Zlobk6w na
szczepienia zgloszono 45 pracownik6w. W kwestii szczepren nauczycieli: z uprawnionych do
szczepien w I turze zglosilo siE 670/o nauczycieli oraz 52 o/o pracownik6w niepedagogicznych.
W etapie uzupelniaj4cym I tury zglosilo sig kolejnych 540 nauczycieli. Ruszyl nab6r do
przedszkoli i szk6l podstawowych, dla kt6rych organem prowadz4cym jest miasto. W 21

wloclawskich przedszkolach publicznych na rok szkolny 202112022 zostalo przygotowanych
2255 miejsc dla dzieci w wieku przedszkolnym, w 93 oddziatach (w tym l0 oddzial6w
integracyjnych). Ponadto w Zespole Szk6l Nr 3 we Wioclawku dla dzieci ze specjalnymi
potrzebami edukacyjnymi bgd4 funkcjonowaly 2 odzialy przedszkolne dla 16 dzieci.
Zaplanowano r6wnieZ zorganizowa(,6 oddzialow przedszkolnych dlal4cznej liczby ok. 150

dzieci w czterech szkolach podstawowych: SP 3, SP 7, SP 19 i SP 20 w Zespole Szkolno-
Przedszkolnym Nr l. JeSli chodzi o szkoty podstawowe, planowane jest utworzenie w 15

wloclawskich szkolach podstawolvych 35 klas pierwszych dla l4cznej liczby 875 uczni6w.
Ponadto w Zespole Szk6l Nr 3 dla ok. 20 dzieci z orzeczeniami do ksztalcenia specjalnego
planuje sig utworzenie 3 klas pierwszych. Nab6r ruszyl 1 marca.
W ramach procedur udzielania zam6wieri publicznych, zawarte zostaly m.in. nastgpuj4ce
umowy z wykonawcami:
1. Na modernizacjg i budowg oSwietlenia ulicznego. Umowa zostala zawarta z frcmq P.U.H.
EL PROFESSIONAL MARIUSZ MASZOTA zsiedztb4w Gdyni, wartoSd umowy to: ok. 5,1

mln zlotych brutto, termin realizacji: do dnia 31 grudnia 2021 roku.
2. Na zadanie:,,Piwna woonerfem/przebudowa ulicy Piwnej". Umowa zostalazawartazfirm4
,,LUX-DOM" sp. z o. o. z siedzib4 we Wloclawku, wartoSi umowy to ok. 2,1 mln zlotych
brutto, termin realizacji: do dnia 3l maja 2021 roku.
3. Na przebudowg ulicy Polnej i ulicy Zielnej w zakresie budowy ci4gu pieszo - rowerowego.
Umowa zostala zawarta z Wloclawskim Przedsigbiorstwem Rob6t Drogowych sp. z o. o. z
siedzib4 w Nowej Wsi, wartoSi umowy to ok.: 1,1 mln zlotychbrutto, termin reahzacji: do dnia
0l maja 2021 roku.
4. Na przebudowg ul. Wysokiej na odcinku od skrzyzowania z ul. Wienieck4 do skrzyZowania
z ul. Roln4 /Szpitaln4, r6wniez w zakresie budowy ci4gu pieszo-rowerowego. Wykonawc4 jest
Wloclawskie Przedsigbiorstwo Rob6t Drogowych, wartoS6 umowy to ok. 337 tys. zlotych
brutto, termin realizacji: do dnia 0l maja 2021 roku.
5. Na budowg silowni plenerowej z placem rekreacyjnym przy Szkole Podstawowej nr 14.

Umowa zawartazftrm4Novum zsiedzibEw Szczytnie, wartoS6 umowy to ok.: 198 tys. zlotych
brutto, termin reahzacji: do dnia 0l maja 2021. W ramach tego samego postgpowania - Zadanie
nr 2 - powstan4 r6wnie2: plac zabaw i silownia w Michelinie. Wykonawc4 jest fi.-Q Magic
Garden z siedzib4 w PakoSci, wartoSi umowy to ok. 896 tys. zlotych brutto, termin realizacji
do dnia 0l maja 202L
Dnia 18 lutego podpisano umowg o dofinansowanie projektu pn. ,,Rozbudowa Al. Jana Pawla
II we Wloclawku do kategorii drogi wojew6dzkiei" realizowanego w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojew6d^waKujawsko - Pomorskiego na lata2014 -2020. WartoSc
dofinansowania wynosi nieco ponad l0 mln zl. Projekt polega na rozbudowie odcinka al. Jana
Pawla II v"raz z odcinkiem ul. Strzeleckiej. Prace budowlane bgd4 obejmowai m.in.
przebudowg i rozbudowg jezdni oraz chodnik6w, budowg rond oraz wysp centralnych,
przebudowg zatok autobusowych, budowg dojazd6w do posesji oraz przebudowg drogi
rowerowej.
W wyniku rozstrzygnigcia otwartego konkursu ofert, Fundacia l-adowarka zostala nowym
operatorem kawiarni obywatelskiej "Sr6dmieScie Cafe". Umowa zUrzgdemMiasta Woclawek
obowi4zywai bgdzie do 31 grudnia 2021 r. Wloclawek w projekcie EDINA. Pracownicy
Wydzialu Rewitalizacji wraz z przedstawicielami wladz miasta bior4 udzial w projekcie
"EDINA - Rozw6j efektywnoSci energetycznej w Specjalnych Strefach Rewitalizacji i w



obszarach miejskich". W projekcie uczestniczy 9 gmin bEd4cych liderami w przeprowadzaniu
dzialan rewitalizacyj nych w Polsce.
W ramach realizacjr Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania Problem6w
Al koholowy ch or az Przeciwdzi alania Narkomani i na rok 202 | :

a) zawarto umowg z Miejskim Zespolem Opieki Zdrowotnej na kwotg 110 600,00 zl na
udzielanie gwarantowanych Swiadczeri zdrowotnych z zakresu terapii uzalelnienia i
wsp6luzalelnienia od alkoholu i innych substancji psychoaktywnych. W ramach umowy
uzalelnieni skorzystaj4 z psychoterapii przeznaczonej dla pacjent6w w systemie
ambulatoryjnym lub stacjonarnym oraz dla os6b wsp6luzaleZnionych.
b) zlecono zajgcia pozalekcyjne dla dzieci i mlodzieLry promuj4ce styl zycia wolny od
uzalezniert w ramach projektu pn. ,,Czas na nasz wolny czas... zksi4zkE i bibliotek4" dotycz4ce
profilaktyki ryzykownych zachowari wSr6d dzieci i mlodziezy, zafiwaniu alkoholu, nikotyny,
narkotyk6w i innych substancji psychoaktywnych. Na realizacjg zadania przeznaczono 32
250,00 zl.
W zakresie ochrony Srodowiska w mieScie Przygotowano projekt Uchwaly i Regulaminu w
sprawie ,,Zasad udzielania dotacji celowej ze Srodk6w budzetu Gminy Miasto Wloclawek na
dofinansowanie przedsigwzigd zwi4zanych z ochron4 powietrza polegaj4ce na ograniczeniu
niskiej emisii obejmuj4ce lokale i budynki mieszkalne wielorodzinne poloZone na terenie
miasta Wloclawek".
Przekazana zostala kwota w wysokoSci I miliona zlotych na szkolenie sportowe dzieci i
mlodzieiry. WSr6d beneficjent6w otwartego konkursu ofert jest 35 klub6w sportowych.
Wysoko6d dotacji, podobnie jak w latach ubieglych, uzalehniona byla przede wszystkim od
liczby punkt6w uzyskanych przezdany klub w og6lnopolskim systemie sportu mlodziezowego
orazliczby dzieci i mlodzie\ z Wloclawka objgtych szkoleniem.
W poniedzialek I marca 2021 rozpocz4l sig drugi sezon roweru miejskiego - 220 iednoSlad6w
czeka na u2ytkownik6w. Rowery bgd4 dostgpne przez 9 miesigcy - do korica listopada 2021
roku.
Rozpoczgla dzialalnoS6 grupa robocza dokonuj4ca analizy potrzeb pomocy psychologiczno-
pedagogicznej w okresie zdalnego nauczania i po powrocie uczni6w do nauki stacjonamej.
Zadaniem zespolu kierowanego przez Zastgpcg Prezydenta Miasta Wloclawek Pani4 Monikg
Jabiorisk4 jest opracowanie narzgdzi pomocy psychologiczno-pedagogicznej dla uczni6w i
nauczycieli podczas pracy zdalnej i pojej zakofrczeniu.

Po zakoriczonym wyst4pieniu Prezydenta Miasta, Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl
dyskusjg nad przedstawion4 informacj4 zwracajqc jednoczeSnie uwagg, aby pytania nie
odbiegaty od zagadnieri przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyc'ryly przedstawionej
informacji z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

W dyskusj i wziEli udzial:

- radny Piotr Kowal
- radna Mariola Gawlowska
- radny J6zef Mazierski
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Andrzej Gotgbieski
- radny Stanislaw Krzemieniewski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- ZastEpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki
- radny Stanislaw Krzemieniewski (Ad Vocem)
- radny Krzysztof Kowalski (Ad Vocem)



- ZastEpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska
- radny Piotr Kowal
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- radny Jozef Mazierski
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- radny .Iaroslaw Hupalo

Ad.3
Sprawozdanie z dzialalnoSci Wloclawskiego Centrum Edukacji Ekologicznej w roku
2020.

Informacjg z dzialalnoSci Wloclawskiego Centrum Edukacji Ekologicznej w 2020 roku
przedstawila Pani dr Maria Palifiska Dyrektor WCEE. Ponadto Pani dyrektor zaprezentowala
takze w formie multimedialnej osi4gnigcia plac6wki w okresie sprawozdawarym.Dyrektor
plac6wki zakomunikowala, i2 udostgpniony zostal takhe w formie elektronicznej Przegl4d

,n Ekologiczny EKO-WieSci, w kt6rym to czasopiSmie zaprezentowano dzialalnoSc WCCE w
roku 2020. Ze wzglgdu na okres pandemiczny w roku ubieglym czasopismo wydano
dwukrotnie.

Po przedstawieniu Sprawozdania Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e

otwiera dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod
glosowanie ww. informacj g.

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania z dzialalnoSci Wloclawskiego Centrum Edukacji Ekologicznej w roku 2020.

Wvniki slosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK Gtr-OSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (2r)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel, .Ioanna Hofman-
Kupisz, Agnieszka .Iura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian tr-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzo nko ski, Katar zy na Zar gbska, Janus z Zi6tkowski, Piotr Zwo I i riski

BRAK GI,OSU (2)

Mariola Gawlowska, Jaroslaw Hupalo

NIEOBECNI (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski



W wyniku zaistnialej pomylki radny Jaroslaw Hupalo oddal sw6j glos za przyjgciem
Sprawozdania z urz4dzenia glosuj4cego na kt6rym byl zalogowany Przewodnicz4cy Rady
Miasta. Natomiast podczas glosowania nad ww. punktem porz4dku obrad chwilowo nieobecny
byl Przewodnicz4cy Rady Miasta, kt6ry nie bral udzialu w glosowaniu.

Po zakonczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto , 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
prryjgla Sprawozdanie z dzialalnoSci Wloclawskiego Centrum Edukacji Ekologicznej w roku
2020.

Ad.4
Uchwala w sprawie wzniesienia pomnika poSwigconego Marszalkowi J6zefowi
Pilsudskiemu.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly w imieniu Komitetu Spolecznego
Upamigtnienia Marszalka J6zefa Pilsudskiego dokonal Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta
radny Krystian N-:uczak

Nastgpnie przedstawione zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie wzniesienia pomnika poSwigconego Marszalkowi J6zefowi Pilsudskiemu
rozpatrzyla oraz po4rtywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinig w tej sprawie
przedstawil Przewodnicz4cy Komisj i radny Janusz Zi6tkowski

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta radny Jaroslaw Hupalo
poinformowal, 2e otwiera dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W sprawie procedowanego zagadnienia glos
Oddzialu Kuiawsko-Pomorskiego Zwi4zku
Sulikowski.

zabral 9o56 XXX sesji Rady Miasta - Prezes

Pilsudczyk6w Pan Andrzej Wilanowski-

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wzniesienia pomnika poSwigconego Marszalkowi .Tozefowi Pilsudskiemu.

Wvniki slosowania

ZA:16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: 4, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI:

Wlrniki imienne:

zA (16)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Jaroslaw Hupalo,
Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, KrysttanLuczak,



Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Katarzyna
ZarEbska, .Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SIE (4)

Kr zy sztof Grz4dzi el, .Io anna Hofm an- Kupi s z, P i otr Kowal, Wanda Muszal i k

BRAK GI.OSU (3)

J ozef Mazierski, Mal g or zata S zymari s ka, Stani slaw Wawrzonko ski

NIEOBECNI (2)

.Ianusz Dgbczyriski, Zbi gniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
uchwala zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Sprawozdanie Starosty Wloclawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z dzialalnoSci
Komisji Bezpieczeristwa i Porz4dku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu
Wloclawskiego za 2020 rok.

Sprawozdanie Starosty Wloclawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z dzialalnoSci Komisii
Bezpieczeristwa i Porz4dku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu
Wloclawskiego za 2020 rok przedstawil Dyrektor Wydziaiu Zarz4dzania Kryzysowego i

Bezpieczefistwa Janusz Majerski.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujEcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rad)' Miasta

Sprawozdanie Starosty Wloclawskiego i Prezydenta Miasta Wlociawek z dzialalnoSci Komisji
Bezpieczeristwa i Porz4dku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu
Wloclawsktego za 2020 rok rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Porz4dku
Prawnego i Publicznego. OpiniE w tej sprawie przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny
Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania Starosty Wloclawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z dzialalnoSci Komisji
Bezpieczeristwa i Porz4dku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu i Powiatu
Wloctawskies.o za 2020 r ok.



Wvniki slosowania

ZA:18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJf, SIQ: O, BRAK GLOSU: 5, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (18)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, .Toanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo,
Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krryszlof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Krystian N,uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,

Ewa S zczepariska, D an i e I Tobi asz, Katar ry na Zar gb ska, .lanusz Z i 6iko ws k i

BRAK GI-OSU (5)

Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel, Ma\gorzata Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski,
Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (2)

.lanusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakodczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
Rada Miastaprryjgla Sprawozdanie Starosty Woclawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek
z dzialalnoSci Komisji Bezpieczenstwa i Porz4dku dla Miasta Wloclawek na prawach powiatu
i Powiatu Wloclawskieso 2a2020 rok.

Ad.6
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na202l
rok.

Ad.7
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognory Finansowej
na lata 2021-2035.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta
Wloclawek na202l rok oraz Uchwaly zmieniaj4ce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2021-2035 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,
omawiaj4c lqcznie zmiany wprowadzone w obydwu projektach uchwal zar6wno po stronie
wydatk6w jak i dochod6w w r62nych dzialach budZetu oraz w Wieloletniej Prognozie
Finansowej na lata 2020-2031. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach
wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zlo2one przezposzczegolne wydzialy jak r6wnre2w
wyniku przesunigcia Srodk6w wynikaj4cy ch ze zmiany schematu organizacyjnego jednostki.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.



Opinie Komisji staiej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2021 rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Kataruyna Zargbska.

Tak2e uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2021-2035 rozpalrzyla orcz pozytywnie zaopiniowala Komisja BudZetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

W dyskusji wzieli udzial:

- radny Jozef Mazierski
- Dyrektor Wydzialu Nadzoru WlaScicielskiego, Gospodarki Komunalnej i Informatyzacji

Kamila Slomczewska
- radny J6zef Mazierski
- Dyrektor Wydzialu Nadzoru WlaScicielskiego, Gospodarki Komunalnej i Informalyzacji

Kamila Slomczewska

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na202l rok.

Wvniki glosowania

ZA: 17, PMECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: 6, BRAK Gtr,OSU: O, NIEOBECNI: 2

W)rniki imienne:

zA (17)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura
- Walczak, Piotr Kowal, Krystian N,uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta
Rutkowska, Ewa Szczepafska, Malgoruata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonko ski, Katar zy na Zar gbska, .Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwol iriski

WSTRZYMUJq SrE (6)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysrtof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, J6zef Mazierski

NIEOBE,CNI (2)
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Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu,

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowej na
lata202l -2035.

Wvniki glosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 6, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (t6)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura
- Walczak, Piotr Kowal, Krystian l-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta
Rutkowska, Ewa Szczepaflska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
Wawrzonko ski. Katar n na Zar ebska. Pi otr Zwo I iriski

WSTRZYMUJE srq (6)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski, Krzlsrtof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GI,OSU (1)

Janusz Zi6lkowski

NTEOBECNT (2)

.Tanusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Po zakonczeniu procedowania nad ww. projektami uchwal Przewodniczqcy Rady Miasta
ogiosil l5 minutow4 przerwg w obradach sesyjnych.

ll

Przerwa w obradach XXX sesii Radv Miasta



Wznowienie obrad XXX sesji Rady Miasta po przerwie

Ad.8
Uchwala w sprawie prryst4pienia do sporz4dzenia zmiany Studium uwarunkowari i
kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru w granicach

administracyjnych miasta.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonala Dyrektor
Wydzialu Urbanistyki i Architektury Pani Jolanta Stariczak-Bromirska.

Nastgpnie przedstawi ona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie przyst4pienia do sporz4dzeniazmiany Studium uwarunkowari i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru w granicach

administracyjnych miasta rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu,

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna

Katarzyna Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:

Przewodnicz4cy Rady Miasta Stanislaw Wawrzonkoski,
radna Agnieszka.Tura - Walczak,
Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i Architektury Jolanta Stanczak-Bromirska.

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly,

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie przyst4pienia do sporzqdzeniazmiany Studium uwarunkowari i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru w granicach
administracyjnych miasta.

Wyniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: O, WSTMYMUJE SIQ: O, BRAK GLOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (23)

.lacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,Krzysztof Grz4dziel,

.Toanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,

t2



Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymanska, Daniel
Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarrynaZargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (2)

.Tanusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwala w sprawie okreslenia szczeg6lowego trybu i harmonogramu opracowania oraz
konsultacji projektu Strategii rozwoju miasta Wloclawek 2030 +.

Przedmiotowe zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly przedstawila Pani Daria
Figurska Dyrektor Wydzialu Rozwoju Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie okreslenia szczeg6lowego trybu i harmonogramu opracowania oraz

konsultacji projektu Strategii rozwoju miasta Wloclawek 2030 + rozpatrzyla oraz pozytywnie

zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoiu i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila

P rzewodni c z4c a Ko m i sj i radn a Katar zy na Zargb sk a.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta przyst4pil do

glosowania przedlohonej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie okreSlenia szczeg6lowego trybu i harmonogramu opracowania oraz

konsultacji projektu Strategii rozwoju miasta Wloclawek 2030 +.

Wvniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,
.Toanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,

13



Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel

Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarrynaZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolitiski

NTEOBECNT (2)

.Tanusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakortczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podj gta przez Radg Mi as ta w zaproponowanym brzmieni u.

Ad. 10

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie zasad Wloclawskiego Bud2etu Obywatelskiego.

Przedmiotowe zagadnienie przedstawila Pani Angelika Wyr4bkiewicz Dyrektor Wydzialu
Kultury, Promocji i Komunikacji Spolecznej.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie zasad Wloclawskiego Bud2etu Obywatelskiego
rozpatrzyla oraz porytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zargbska,

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta przyst4pil do

glo sowania przedlo2onej uchwaty.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie zasad Wloclawskiego BudZetu Obywatelskiego.

Wvniki slosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (21)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Ioanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,
Krystian \-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GT.OSU (2)
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Krzysztof Grzqdziel, Krzysztof Kowal skr

NIEOBECNI (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. il
Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na realizacjg przez Gming Miasto Wloclawek
projektu pt. ,rl-atarnicy spoleczni obszaru rewitalizacji", wsp6lfinansowanego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata
2014 - 2020, OS Priorytetowa 9 Solidarne spoleczeristwo, Dzialanie 9.2 Wl4czenie
spoleczne, Poddzialanie 9.2.1 Aktywne wlqczenie spoleczne.

Przedmiotowy projekt uchwaly przedstawiony zostal przez Pani4 Anetg Chelminiak Dyrektora
Wydzialu Rewitalizacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rad), Miasta

Uchwalg w sprawie wyra2enia zgody na realizacjg przez Gming Miasto Wloclawek projektu
pt. ,,Latamicy spoleczni obszaru rewitalizacji", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego
Programu Operacyinego Wojewod^wa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, OS

Priorytetowa 9 Solidarne spoleczefstwo, Dziil.anie 9.2 Wl1czenie spoleczne, Poddzialanie
9.2.1 Aktywne wl4czenie spoleczne rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Rewitalizacji. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Agnieszka
Jura-Walczak.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta przyst4pil do
glosowania przedlo2onei uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie .vqyra2enia zgody na realizacjE przez Gming Miasto Wloclawek projektu
pt. ,,Latarnicy spoleczni obszaru rewitalizacji", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojewod^wa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, OS

Priorytetowa 9 Solidame spoleczefstwo, Dziil.anie 9.2 WlEczenie spoleczne, Poddzialanie
9.2. 1 Aktywne wl4czenie spoleczne.

Wyniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: l, NIEOBECNI: 2
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W)'niki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krrysrtof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N,uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GT,OSU (1)

Krzysztof Grz4dziel

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

12, Uehrvala w sprawie ustalenia przepis6w perzQdkewyeh eberviqzqiQeyehw publieznyrn
(punkt zdiEto z

porz4dku obrad)

Ad. 13

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uprawnieri pasaZerriw do ulg i zwolnieri w
oplatach za przew6z w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze u2yteczno5ci
publicznej w granicach administracyjnych miasta Wloclawek wykonywanym przez
Operatora - Miejskie Przedsigbiorsfwo Komunikacyjne Sprilka z o.o. we Wloclawku.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal Pan Pawel ZyzelewiczDyrektor
Wydzialu Dr6g, Transportu Drogowego i Energii.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uprawnieri pasazer6w do ulg i zwolnieri w oplatach
za przewoz w publicznym transporcie zbiorowym o charakterue ufrtecznoSci publicznej w
granicach administracyjnych miasta Wloclawek wykonywanym przez Operatora - Mieiskie
Przedsigbiorstwo Komunikacyjne Sp6lka z o.o. we Wloclawku zaopiniowana zostala przez
Komisjg Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Pozytywn4 opinig w tej sprawie
przedstawil Przewodnicz4cy Komisii radny Piotr Kowal.
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Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Miasta poinformowal, 2e otwiera

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uprawnieri pasa2er6w do ulg i zwolniet'r w oplatach
za przewoz w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze uZytecznoSci publicznej w
granicach administracyjnych miasta Wloclawek wykonywanym przez Operatora - Miejskie
Przedsigbiorstwo Komunikacyjne Sp6lk a z o.o. we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GI-OSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (22)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Ioanna Hofman-
Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krrysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgoruata Szymanska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolitiski

BRAK GT,OSU (l)

Krzysztof Grz4dziel

NTEOBECNT (2)

.lanusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplafy za zajgcie
1m2 pasa drogowego dla drrig, kt6rych zarzqdc4jest Prerydent Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal Pan Pawel ZylelewiczDyrektor
Wydzialu Dr6g, Transportu Drogowego i Energii.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisji staiej Rady Miasta

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplaty za zajEcie lm2
pasa drogowego dla dr6g, kt6rych zarzqdc4 jest Prezydent Miasta Wloclawek zaopiniowana
zostalaprzez Komisjg Budzetu, Rozwoju i Promocii Miasta. Pozytywn4 opinig w tej sprawie
przed stawi la Przewo d nicz4c a Kom i si i radna Katar zy na Zar gbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal. 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplaty za zaigcie \m 2
pasa drogowego dla dr6g, kt6rych zarz4dc4jest Prezydent Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotqbieski, Joanna Hofman-

Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzyszlof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak, Iozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz

Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafrska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,

Stanislaw Wawrzonkoski. KatarzvnaZargbska, .lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliirski

BRAK GLOSU (1)

Krzysztof Grzqdziel

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto o 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zo stala podj gta pr zez Radg Mi asta w zaproponowanym brzmieni u'

Ad. 15

U"t*ut" w sprawie Programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomnoSci zwierz4t w mie5cie Wloclawek na rok 2021.

Zaloaenia projektu uchwaly dotycz1ce Programu opieki nad zvvierzgtami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomnoSci zwierzEt w miescie Wloclawek na rok 2021 przedstawila Pani
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Kamila Slomczewska Dyrektor Wydzialu Nadzoru WlaScicielskiego, Gospodarki Komunalne.i

i Informatyzacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala w sprawie Programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomnoSci zwierz4t w mieScie Wloclawek na rok 2021 zaopiniowana zostalaprzez Komisjg
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Pozytywn4 opinig w tej sprawie przedstawil
Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie Programu opieki nad zwierzqtami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomnoSci zwierz1t w mieScie Wloclawek na rok 2021.

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTMYMUJE SIf : 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (21)

Jacek Bulawa, Piotr Czamecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, .Toanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krrysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Krystian Luczak,Iozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzy na Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwol if ski

BRAK GT.OSU (2)

Krzysztof Grz4dziel, Agnieszka Jura - Walczak

NIEOBECNI (2)

.Tanusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 16

Uchwala w sprawie wyraienia zgody na zawarcie przez Gming Miasto Wloclawek
porozumienia migdzygminnego z Gmin4 Miasto Kowal na realizacjg zadania publicznego
w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzgtami z terenu Gminy Miasto Kowal w
Schronisku dla Zwierz4t we Wloclawku,

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonala Pani Kamila Slomczewska Dyrektor Wydzialu Nadzoru WlaScicielskiego,

Gospodarki Komunalnej i Informatyzacjr.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie przez Gming Miasto Wloclawek
porozumienia migdzygminnego z Gmin4 Miasto Kowal na realizactE zadania publicznego w
zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzEtami z terenu Gminy Miasto Kowal w Schronisku dla

Zwierz4twe Wloclawku zaopiniowana zostalaprzezKomisjE Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska. Pozytywn4 opinig w tej sprawie przedstawii Przewodniczqcy Komisji radny Piotr
Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaiy w sprawie wryraZenia zgody na zawarcie przez Gming Miasto Wloclawek
porozumienia migdzygminnego z Gmin4 Miasto Kowal na realizacjg zadania publicznego w
zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzgtami z terenu Gminy Miasto Kowal w Schronisku dla
Zwrerz4t we Wloclawku.

Wyniki slosowania

ZA:23, PMECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf: 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (23)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof Grz1dziel,

.Ioanna Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N.uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarrynaZargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczynski, Zbigniew Lewandowski
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Po zakortczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 17
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie okreSlenia " Zasad udzielania dotacji celowej

ze Srodk6w bud2etu Gminy Miasto Wloclawek na dofinansowanie koszt6w ztri4zanych z
ochron4 powietrza poprzez redukcjg niskiej emisji zanieczyszczefi na terenie Gminy
Miasto Wloclawek".

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Monika Szudzikowska Dyrektor Wydzialu
Srodowiska, kt6ra przedstawila zasady udzielania dotacji na dofinansowanie koszt6w
zwt4zanych z ochron4 powietrza poprzez redukcjg niskiej emisji zaniecryszczeh na terenie
Gminy Miasto Woclawek".

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatrui4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie okreSlenia " Zasad udzielania dotacji celowej ze

drodk6w budzetu Gminy Miasto Wloclawek na dofinansowanie koszt6w zwiqzanych z ochron4
powietrza poprzez redukcjg niskiej emisji zanieczyszczen na terenie Gminy Miasto
Wloclawek" zaopiniowana zostala przez Komisjg Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Pozytywn4 opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna
Zarebska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Jaroslaw Hupalo

Wobec wyczerpaniazgloszeh do udzialu w dyskusji
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie okreslenia " Zasad udzielania dotacji celowej ze

Srodk6w budzetu Gminy Miasto Wloclawek na dofinansowanie koszt6w zwi4zanychz ochron4
powietrza poprzez redukcjg niskiei emisji zanieczyszczen na terenie Gminy Miasto
Wloclawek".

Wyniki slosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (22)
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.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krrysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N,uczak, .l6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz,

Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

wsrRZYMU.rE SrE (l)

Jaroslaw Hupalo

NTEOBECNT (2)

.Tanusz Dgbczyriski, Zbi gniew Lewandowski

Po zakortczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zo stala podj Eta pr zez Rad g Mi as ta w zapr opo nowanym brzm i en i u.

Ad. 18

Uchwala w sprawie prryigcia Miejskiego Programu Dzialari na Rzecz Osrib
Niepelnosprawnych na lata 2021-2023.

Katalog zagadnief zawafich w Miejskim Programie Dziilai na Rzecz Os6b

Niepelnosprawnych na lata 2021-2023 zaprezentowal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor
Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala w sprawie prryjEcia Miejskiego Programu Dzialah na Rzecz Os6b

Niepelnosprawnych na lata 2021-2023 zostala rozpatrzona i zaopiniowana przez Komisjg
Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Pozytywn4 opinig w tej sprawie przedstawila
Przewodni cz4ca Komi sj i radna Ewa S zczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaiy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie prryiEcia Miejskiego Programu Dzialah na Rzecz Os6b
Niepelno sprawnych na lata 202 1 -2023 .
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Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW; O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK Gtr,OSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA(21)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N-uczak, .l6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Mil.gorzata Szymariska. Stanislaw
Wawrzonkoski, Katar zy na Zar gbska, .Tanusz Zi6tkowski, Pi otr Zwo I i riski

BRAK GLOSU (2)

Jaroslaw Hupalo, Daniel Tobjasz

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakortczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 19

Uchwala w sprawie podzialu Srodktiw Paristwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b
Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacjg w 2021 roku
zadart n^ yzecz os6b niepelnosprawnych.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor
Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku, kt6ry poinformowal o podziale Srodkow

na reahzacjg w 2021 roku zadart na rzecz os6b niepelnosprawnych, kt6re zostaly przyznane

Gminie Miasto Wloclawek.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatrui4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stale.i Rad]' Miasta

Uchwala w sprawie podzialu Srodk6w Pafistwowego Funduszu Rehabilitacji Osob

Niepelnosprawnych prz1. znanych Gminie Miasto Wloclawek narealizacjq w 2021roku zadari

narzecz os6b niepelnosprawnych zostala rozpatrzona i zaopiniowanaprzez Komisjg Zdrowia,
Rodziny i Opieki Spolecznej. Pozytywn4 opinig w tej sprawie przedstawiia Przewodniczqca
Komisj i radna Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.
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Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie podzialu Srodk6w Paristwowego Funduszu Rehabilitacii Os6b
Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloclawek na realizacj g w 2021 roku zadari

na rzecz osob niepelnosprawnych.

Wvniki slosowania

ZA:22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Po zakortczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.20
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie podniesienia wysokoSci wynagrodzenia dla
prowadz4cego rodzinny dom dziecka i rodzinie zastgpczej zawodowej funkcjonuj4cej na
terenie Gminy Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaty
dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku,
kt6ry poinformowal o przyczlnach zmiany wysokoSci wynagrodzenia dla ww. podmiot6w.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrui4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie podniesienia wysokorici wynagrodzenia dla
prowadz4cego rodzinny dom dziecka i rodzinie zastgpczej zawodowej funkcjonuj4cej na
terenie Gminy Miasto Wloclawek zostala rozpatrzona i zaopiniowanaprzez Komisjg Zdrowia,
Rodziny i Opieki Spolecznej. Pozytywn4 opinig w tej sprawie przedstawila PrzewodniczEca
Komisji radna Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaiy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie podniesienia wysokoSci wynagrodzenia dla
prowadz4cego rodzinny dom dziecka i rodzinie zastgpczej zawodowej funkcjonuj4cej na
terenie Gminy Miasto Wloclawek.

Wvniki slosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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Wvniki imienne:

zA (23)

.Tacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanisiaw Krzemieniewski, Krystian tr uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Janusz Zi6ikowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBE,CNI (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakofuczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.21
Uchwala w sprawie zwolnienia z naleLnej drugiej raty za rok202l oplaty za korrystanie
z zerwolefi na sprzeda2 napoj6w alkoholowych przeznaczonych do spozycia w miejscu
sprzeda2y na terenie Miasta Wloclawek i zwrotu czgSci tej oplaty.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu przedlo2onej
uchwaly dokonala Pani Daria Figurska Dyrektor Wydziatu Rozwoju Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala w sprawie zwolnienia z nalehnej drugiej raty za rok 2021 oplaty za korzystanie z
zezwoleh na sprzedtz napoj6w alkoholowych przeznaczonych do spozycia w miejscu
sprzeda?y na terenie Miasta Wloclawek i zwrotu czgSci tej oplaty zostala rozpatrzona i
zaopiniowana przez Komisjg Porz4dku Prawnego i Publicznego. Pozytywn4 opinig w tej
sprawie przedstawil Przewodn icz4cy Komisj i radny Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszefi do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie zwolnienia z naleZnej drugiej raty za rok 2021 oplaty za korrystanie z
zezwoleh na sprzedaZ napoj6w alkoholowych przeznaczonych do spozycia w miejscu
sprzedazy na terenie Miasta Wloclawek i zwrotu czgsci tej oplaty.
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Wvniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK Gtr.OSU: O, NIEOBECNI: 2

W)rniki imienne:

ZA (23\

.lacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski, Krzysztof Grz1dziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

A.d.22
Uchwala w sprawie zloLenia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddzialu
prrygotowania wojskowego w IV Liceum Ogrilnoksztalc4cym we Wloclawku
wchodz4cym w sklad Zespolu Szkril nr 4 im. K.K. Bacryriskiego we Wloclawku, ul.
Kaliska 108.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor
Wydzialu Edukacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala w sprawie zloZenia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddzialu
przygotowania wojskowego w IV Liceum Og6lnoksztalc4cym we Wloclawku wchodzEcym w
sklad Zespolu Szk6l nr 4 im. K.K. Baczyriskiego we Wloclawku, ul. Kaliska 108 zostala
rozpatrzona i zaopiniowana przez Komisjg Edukacji. Pozytywn4 opinig w tej sprawie
przedstawila Przewodnicz4ca Komisj i radna Wanda Muszali.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radna Mariola Gawlowska

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.
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Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie zloZenia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddzialu
przygotowania wojskowego w IV Liceum Og6lnoksztalc4cym we Wloclawku wchodzqcym w
sklad Zespolu Szkol nr 4 im. K.K, Bacz.yriskiego we Wloclawku, Kaliska 108.

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SII: 1, BRAK Gtr OSU: l, NIEOBECNI:2

Wvniki imienne:

zA(21)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo. Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysrtof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz,
Katar zy na Zar gbska, J an us z Z i 6lkowski, P i otr Zwo I i riski

WSTRZYMUJE SrE (l)

Krzysztof Grzqdziel

BRAK GT.OSU (l )

Stanislaw Wawrzonkoski

NTEOBECNT (2)

.Tanusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.23
Uchwala w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciekriw
na terenie Gminy Miasto Wloclawek.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, ze Uchwal4 Nr XXIXll82l2020 z dnia 29
grudnia 2020 r. Rada Miasta Wloclawek przyjgla projekt regulaminu dostarczania wody i
odprowadzania 6ciek6w na terenie Gminy Miasto Wloclawek w celu przekazania go do
zaopiniowania organowi regulacyinemu. Postanowieniem z dnia 22 stycznia 2021 r. Dyrektor
Regionalnego Zarz1du Gospodarki Wodnei Pat'rstwowego Gospodarstwa Wodnego Wody
Polskie z siedzib4 w Warszawie pozytywnie zaopiniowal przedlozony projekt regulaminu.
Bior4c powyZsze pod uwagg, Przewodnicz1cy wni6si do Rady o podjgcie uchwaly w
przedlo2onym brzm i eni u.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujEcej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciekow na
terenie Gminy Miasto Wloclawek zostala rozpatrzona i zaopiniowana przez Komisjg
Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Pozytywn4 opinig w tej sprawie przedstawil
Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W zwi4zku z brakiem zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciek6w na
terenie Gminy Miasto Wloclawek.

Wyniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W)rniki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof Grz4dziel,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarrynaZarEbska, .Ianusz Zi6ikowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbi gniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

A.d.24
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana S.O. na dzialalnoSd Prerydenta Miasta
Wloclawek.

Przewodnicz4cy Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji radny Piotr Zwoliriski przedstawil Radzie
Miasta stanowisko Komisii wypracowane w sprawie skargi zloZonej przez strong skarZ4c4 w
dniu l7 listopada 2020 roku.

Po zakonczeniu wypowiedzi przez PrzewodniczEcego Komis.ii Skarg, Wniosk6w i Petycji
Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera dyskusjg nad ww. zagadnieniem.
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W dvskusii wzieli udzial:

- radny Krzysztof Kowalski

Wobec wyczerpaniazgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana S.O. na dzialalnoS6 Prezydenta Miasta
Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA: ll, PRZECIW:6, WSTRZYMUJQ SIQ: 3, BRAK Gtr OSU: 3, NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

zA (n)

.Taroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian N,uczak, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska,
Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

PRZECIW (6)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, .16zef Mazierski

WSTRZYMUJE SrE (3)

.Iacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel, Wanda Muszalik

BRAK GI-OSU (3)

.Ioanna Hofman-Kupisz, Agnieszka.Iura - Walczak, Ewa Szczepariska

NTEOBECNT (2)

.Ianusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.25
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana S.O. na dzialalnoSd Prezydenta Miasta
Wloclawek.

Przewodnicz4cy Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji radny Piotr Zwoliriski przedstawil Radzie
Miasta stanowisko Komisii wypracowane w sprawie skargi zlohonel przez strong skarz4c4 w
dniu I I grudnia 2020 roku.

Po zakoriczeniu wypowiedzi przez PrzewodniczEcego Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycii
Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana S.O. na dzialalnoSc Prezydenta Miasta
Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA: |2,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 8, BRAK Gtr OSU: 3, NIEOBECNI: 2

W],niki imienne:

zA (12)

.laroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian \.uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisiaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6ikowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SrE (8)

.lacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof GrzEdziel.
Krzy srtof Kowal ski, Stani slaw Krzem i eni ewski, .I6zef Mazi erski

BRAK Gr_OSU (3)

.Toanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, EwaSzczepariska

NTEOBECNT (2)

.lanusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4ca Rady Miasta poinformowala o
wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.26
Sprawozda nie z dzialalnoSci Rady Miasta Wloclawek VIII kaden cji za 2020 rok.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, iZ przeslane zostalo Paristwu radnym
Sprawozdanie z dzialalnoSci Rady Miasta Wioclawek VIII kadencji 2a2020 rok.
W zwi4zku z tym skierowal zapytanie czy ktoS z Paristwa radnych chcialby zaproponowac
poprawki do tego sprawozdania?

Wobec braku uwag lub poprawek ze strony radnych Przewodnicz4cy Rady poddal pod
glosowanie Sprawozdania z dzialalno6ci Rady Miasta Wloclawek VIII kadencii 2a2020 rok.

Glosowano w sDrawie:

Sprawozdania z dzialalnoSci Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji 2a2020 rok.

Wyniki slosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIE: 0, BRAK Gtr OSU: 4. NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

zA (1e)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof Grzqdziel,

.Taroslaw Hupalo, Piotr Kowa| Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian
l-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska"
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Kataruyna Zargbska, Janusz Ziolkowski, Piotr
Zwolinski

BRAK GI-OSU (4)

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura
Wawrzonkoski

Walczak, Ewa Szczepafska, Stanislaw

NIEOBECNI (2)

.Ianusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
prryjqta Sprawozdanie z dzialalnoSci Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji za 2020 rok w
zaproponowanym brzmieniu.

4d.27
Sprawozdania z dzialalno5ci komisji stalych

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,
samorz4dzie gminnym komisie stale podlegaj4
ze swojej dzialalnoSci. Wszystkie Komisje

Rady Miasta Wloclawek 2a2020 rok:

2e zgodnie z art. 21 ust. 1 pkt. 3 ustawy o
radzie gminy i przedkladajq jei sprawozdania
Rady Miasta na odbytych posiedzeniach
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zatwierdzily swoje sprawozdania i zgodnie z wymogiem ustawowym przedlo?yly ie Wysokiej
Radzie.

Wobec powyZszego Przewodniczqcy Rady Miasta zakomunikowal, iz otwiera dyskusjg w
sprawi e zlo Zony ch sprawo zda h pr zez po s zcze 96 I ne komi si e.

W zwi4zku z brakiem zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta rozpocz$
procedurg glosowania odrgbnie dla kaZdego ze zlolonych sprawozdafi z dzialalnoici
poszczeg6lnych komisji w roku 2020.

a) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Rewiz-vjnej.

Glosowano w sprawie:

S prawo zdan ia z dzialalno Sc i Kom i sj i Rewi zyj nej .

Wvniki slosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 4, NIEOBECNI: 2

W],niki imienne:

zA (1e)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof Grz4dziel,
Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, KrystianN,uczak, Jozef Mazierski,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel
Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, .Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GT.OSU (4)

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Ewa Szczepariska

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbi gniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Rewizyjnej zostalo przyigte przez Radg Miasta w
przedloZonym brzm ieniu.

b) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji BudZetu. Rozwoju i Promocji Miasta.

Glosowano w sprawie:

Sprawozdan ia z dzialalno sci Komi sj i Budzetu, Rozwoj u i Prom ocj i Mi asta,
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Wyniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 2, NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

zA (2t)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel,
.Iaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski. Krystian l;uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymat'rska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katar zy na Zar Ebska, J an usz Zi olko ws ki, P i otr Zwo I i ri ski

BRAK GI.OSU (2)

Joanna Hofman-Kupi sz, Ewa Szczepariska

NTEOBECNT (2)

.Tanusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisii Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta zostalo przyigte
przez Radg Miasta w przedloZonym brzmieniu.

c.) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Edukacji.

Glosowano w sprawie:

S prawo zda nia z dzialal no Sci Kom i sj i Edukacj i,

Wvniki slosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

zA (21)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski,Krrysztof Grz4dziel,
.Iaroslaw Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak, Piotr Kowal, Krrysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian tr-uczak, .I6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GT,OSU (2)

.Toanna Hofman-Kupisz, Ewa Szczepariska
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NIEOBECNI (2)

.Tanusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakortczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Edukacji zostalo pr. jgte przez Radg Miasta w
przedloZonym brzmieniu.

d) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Zdrowia. Rodziny i Opieki Spolecznej.

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania z dzialalno5ci Komisj i Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej,

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (20)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski, Krzysztof Grz4dziel,
Jarosiaw Hupalo. Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski. .Tozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska,
.lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GT.OSU (3)

.lo ann a H o fman -Kup i sz, Kry sti an Luczak, Ew a Szczep ari ska

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury giosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisii Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej zostalo przyjgte
przez Radg Miasta w przedloZonym brzmieniu.

e) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Kultury i Sportu.

Glosowano w sprawie:

Sprawozdania z dzialalnoSci Komisj i Kultury i Sportu.
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Wyniki glosowania

ZA:2I, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

zA (21)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel,
.Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian N.uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymat'rska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzy na Zargbska, .Tanusz Zi 6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI.OSU (2)

.Ioanna Hofman-Kupi sz, Ewa Szczepariska

NIEOBECNI T2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Kultury i Sportu zostalo przyjEte przez Radg Miasta w
prze dloZonym brzm i en i u.

fl Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Porz4dku Prawnego i Publicznego.

Glosowano w snrawie:

Sprawozdania z dzialalnoSci Komisji Porz4dku Prawnego i Publicznego,

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (21)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski,Krzlsztof Grzqdziel,
Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski. Krystian Luczak, .I6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
El2bieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katar zy na Zar gb ska, J an usz Z i 6lko ws ki, P i otr Zwo I i ri ski

BRAK GLOSU (2)

Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Szczepariska
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NTEOBECNT (2)

.lanusz Dgbczyriski. Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Porz4dku Prawnego i Publicznego zostalo przyjgte przez
Radg Miasta w przedlozonym brzmieniu.

g) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Gospodarki Miejskiei i Ochrony Srodowiska.

Glosowano w sprawie:

Sprawozdaniazdzialalno6ci Komisii Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska,

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIf,: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (21)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski, Krzysztof Grzqdziel.

.Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysdof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian N,uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
El2bieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisiaw Wawrzonkoski,
Katar ry na Zar gbska, J an us z Zi 6lkowski, P i otr Zwo I i riski

BRAK GI.OSU (2)

.loanna Ho fman-Kupi sz, Ew a Szczepariska

NTEOBECNT (2)

.lanusz Dgbczynski, Zbigniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
Sprawozdanie z dzialalnodci Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska zostalo
przyjgte przez Radg Miasta w przedloZonym brzmieniu.

h) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Rewitalizacji.

Glosowano w sprawie:

Sprawozda nia z dzialal no Sc i Kom i sj i Rewital i zacj i,
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Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 0, BRAK Gtr-OSU: 2, NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

zA (21)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel,
Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katar zy na Zar gbska, J anus z Zi 6lkowsk i, P i otr Zwo I iri ski

BRAK GT.OSU (2)

Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Szczepariska

NTEOBECNT (2)

.Ianusz Dgbczyfiski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Rewitalizacji zostalo przyigte przez Radg Miasta w
przedlolony m brzm i en i u.

i) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Skarg. Wniosk6w i Petycji.

Qlosowano w sprawie:

Sprawozdania z dzialal noSci Komi sj i S karg, Wniosk6w i Petycj i.

Wvniki slosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (21)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,Krrysztof Grzqdziel,
.Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian N-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6ikowski, Piotr Zwoliriski

BRAK Gr-OSU (2)

Joanna Hofman -Kupi sz, Ew a Szczepariska
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NTEOBECNT (2)

.Ianusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania
Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji zostalo przyjgte przez Radg

Miasta w przedlolonym brzmieniu.

Ad.28
Uchwala w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Wloclawek na 2021 rok.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, Ze zgodnie z art. l8a ust. I i 4 ustawy z dnia 8
marca 1990 roku o samorz4dzie gminnym rada gminy kontroluje dzialalnoSi w6jta, gminnych
jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy. W tym celu powoluje Komisjg
Rewizyjn4, kt6ra wykonuje zlecone przez radE zadania w zakresie przeprowadzania ww.
kontroli.
Komisja Rewizyjna przeprowadza vqvznaczone przez Radg kontrole na podstawie rocznego
planu kontroli, kt6ry zawiera w swej treSci okreSlenie terminu oraz przedmiotu kontroli.
Komisja Rewizyjna w dniu 24 lutego br. wypracowala plan kontroli, kt6ry zarekomendowala
Wysokiej Radzie celem jego przyjgcia.

W zwi4zku zpowyaszym Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera dyskusjg nad
ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wioclawek
na 2021 rok.

Wvniki glosowania

ZA:18, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK Gtr OSU: 5, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysrtof Grz4dziel, Jarosiaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian
Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ellbieta Rutkowska,
Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska,
Janusz Zi6lkowski

BRAK GLOSU (s)
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Piotr Czamecki, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Ewa Szczepariska, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (2)

.Ianusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostil.a podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

4d.29
Plan pracy Rady Miasta Wloclawek na 2021 rok.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,i2zostal przeslany Paristwo radnym projekt planu
pracy Rady Miasra na202I rok. W zwi4zku z powylszym Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig
do radnych z zapytaniem czy ktoS chcialby zaproponowai ewentualne zmrany do tegoz planu?

W zwi4zku z brakiem zgloszef do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta rczpoczql
procedurg glosowania Planu pracy Rady Miasta Wloclawek na 2021 rok.

Glosowano w sDrawie:

Plan pracy Rady Miasta Wloclawek na 2021 rok.

Wvniki slosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 4, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (1e)

.Tacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, I(rzysztof Grzqdziel, Jaroslaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian
Luczak, Iozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarryna Zargbska,
Janusz Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski

BRAK GI.OSU (4)

Piotr Czarnecki, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Ewa Szczepariska

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto ,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przyjgla Plan pracy na rok 2021 w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.30
Plan pracy komisji statych Rady Miasta Wloclawek na 2021 rok:

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e zgodnie z art. 2l ust.l pkt.3 ustawy o

samorzqdzie gminnym komisje stale podlegaj1radzie gminy i przedklada.ia jej plany pracy na

dany rok kalendarzowy. Wszystkie stale Komisje na odbytych posiedzeniach opracowaiy i

zatwierdzily swoje plany pracy na2021rok i zgodnie z wymogiem ustawowym przedlofrly je
Wysokiej Radzie.

Wobec powyzszego Przewodniczqcy Rady Miasta zakomunikowal, iz otwiera dyskusjg w
sprawie zlohonych plan6w pracy na rok 2021 przez poszczeg6lne komisje.

W zwi4zku z brakiem zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta rozpoczql
procedurg giosowania odrgbnie dla kaZdego ze zlolonych plan6w pracy komisii na202l rok:

a) Komisj i Rewiz.vjnej.

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Rewizyjnej,

Wvniki glosowania

ZA:19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 4, NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

zA (1e)

.Iacek Bulawa, Andrzej Golgbieski, Krzysztof GrzEdziel, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura -
Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak, Jozef
Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,Malgorzata Szymariska,
Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, Janusz Ziolkowski, Piotr
Zwoliriski

BRAK GT,OSU (4)

Piotr Czamecki, Mariola Gawlowska, Joanna Hofman-Kupi sz, Ew a Szczepariska

NTEOBECNT (2)

.Ianusz Dgbczyriski, Zbi gniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto ,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
prryjgla Plan pracy Komisii Rewizyjnej na rok 2021 w zaproponowanym brzmieniu.

b) Komisji BudZetu. Rozwoju i Promocji Miasta.
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Glosowano w sDrawie:

Planu pracy Komisji Bud2etu" Rozwoju i Promocji Miasta.

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUIE SIE: O, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

zA (20)

.Tacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysrtof Grzqdziel, Jaroslaw
Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian \-uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
El2bieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katar zy na Zar gbska, J anus z Z i 6lkowski, P i otr Zwo I i riski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Czarnecki, .loanna Hofman-Kupisz. Ewa Szczepariska

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
giosowania, stwierdzaj4c ponadto ,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przyjEla Plan pracy Komisji Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta na rok 2021 w
zaproponowanym brzmieniu.

c) Komisji Edukacji.

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Edukacji,

Wyniki glosowania

ZA:20, PRZE,CIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysrtof Grzqdziel, Jaroslaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
El2bieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

41



BRAK GI-OSU (3)

Pi otr Czarnecki, .Toanna Hofman-Kupi sz. Ewa S zczepariska

NIEOBECNI (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto , ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przyjgla Plan pracy Komisii Edukacji na rok 2021 w zaproponowanym brzmieniu.

d) Komisji Zdrowia" Rodziny i Opieki Spolecznej.

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej,

Wvniki slosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIf,: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel, Jaroslaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krrysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian N-uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katar zy na Zar Ebska, J an usz Z i 6lko wski, P i otr Zwo I i riski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Czarnecki, Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Szczepariska

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdza.j4c ponadto ,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przyjgla Plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej na rok 2021 w
zaproponowanym brzmi eniu.

e.) Komisji Kultury i Sportu.

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Kultury i Sportu,
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Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA(20)

.Iacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel, .Iaroslaw

Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian Luczak, .T6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

El2bieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Kataruy na Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwol iriski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Czarnecki, Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Szczepariska

NTEOBECNT (2)

.Tanusz Dgbczyfski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto , 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
prryjqla Plan pracy Komisji Kultury i Sportu na rok 2021 w zaproponowanym brzmieniu.

fl Komis-ii Porz4dku Prawneso i Publicznego.

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Porz4dku Prawnego i Publicznego,

Wvniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTMYMU.fE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (20)

.Iacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysrtof Grz4dziel, Jaroslaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian Luczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
El2bieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GT,OSU (3)

Piotr Czamecki, Joanna Hofman-Kupi sz, Ew a Szczepariska
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NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przyjgla Plan pracy Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego na rok 2021 w
zaproponowanym brzmieniu.

e) Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochony Srodowiska.

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska,

Wyniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK GI-OSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzys4of Grzqdziel, .laroslaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian tr uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,
El|breta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katanyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Czarnecki, Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Szczepafrska

NTEOBECNT (2)

Janusz Dgbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto ,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przryjgla Plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska na rok 2021 w
zaproponowanym brzmieniu.

h) Komisji Rewitalizacji.

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Komisj i Rewitalizacj i,
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Wvniki slosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski, Krzysdof Grz4dziel, Jarosiaw

Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, Krystian \,uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katar zy na Zar Eb ska,.T anus z Zi 6lkowski, P i otr Zwo I i riski

BRAK GT.OSU (3)

Piotr Czarnecki, Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Szczepariska

NIEOBECNI (2)

.Ianusz Dgbczyfiski, Zbigniew Lewandowski

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowai o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto , 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przyjgla Plan pracy Komisji Rewitalizacji na rok2021w zaproponowanym brzmieniu.

i) Komisji Skare. Wniosk6w i Petycji.

Glosowano w sprawie:

Planu pracy Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji.

Wvniki slosowania

ZA:20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (20)

.Iacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz4dziel, Jarosiaw
Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian N,uczak, J6zef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki,

Elzbieta Rutkowska, Malgorzata Szymafrska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katar zy na Zargbska, .Ianusz Zi6lkowski, Piotr Zwol iriski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Czamecki, Joanna Hofman-Kupisz, Ewa Szczepariska
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NTEOBECNT (2)

.lanusz DEbczyriski, Zbigniew Lewandowski

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto ,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przyjEla Plan pracy Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji na rok 2021 w zaproponowanym
brzmieniu.

Ad.31
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Intemelacie do Prerydenta Miasta podczas obrad XXX sesji Rady Miasta skierowali:
- radny Jacek Bulawa,
- radna Mariola Gawlowska
- radny Andrzej Golgbieski
- radny Jaroslaw Hupalo,
- radna Agnieszka Jura-Walczak,
- radny Stanislaw Krzemieniewski,
- radny Jozef Mazierski,
- radna Wanda Muszalik
- radny Arkadiusz Piasecki,
- radna Elzbieta Rutkowska.

Ad.32
Informacje i komunikaty.

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady Miasta przypomnial Radnym
o obowi4zku skladania oSwiadczeri maj4tkowych 2a2020 rok. OSwiadczenie maj4tkowe wraz
z kopi4 swojego zeznaniao wysokoSci osi4gnigtego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok
poprzedni naleiry zlofit, w dw6ch egzemplarzach w terminie do dnia 30 kwietnia 2021 r. do
Biura Rady Miasta.

Ad.33
Zamknigcie obrad

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XXX sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu
2 marca 2021 roku.

Przewodniczacv

a Mias
,Wloclawek r/

f4'r-tr rh'
radny Stanislaw Wawrzonkoski
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Wiceprzewodnicz4cy

Rada Miasta Wloclawek

i\tttz',2P-

Przygotowala: .lolanta Skladanowska
Gltrwny Specjalista ds. obslugi Rady Miasta

Przygotowano pzy pomocy programu esesja.pl
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Rada Miasta Wloclawek - Rada Miasta WNocNawek
Sesja w dniu 2 marca 2021

09:1 1

Bulawa Jacek (obecny)
Czarnecki Piotr (obecny)
Dgbczynski Janusz (nieobecny)
Gawlowska Mariola (obecny)
Golgbieski Andrzej (obecny)
GrzEdziel Krzysztof (obecny)
Hofman-Kupisz Joanna (obecny)
Hupalo Jaroslaw (obecny)
Jura - Walczak Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (nieobecny)
Krzemieniewski Stanistaw (obecny)
Lewandowski Zbigniew (nieobecny)
l-uczak Krystian (obecny)
Mazierski Jozef (obecny)
Muszalik Wanda (obecny)
Piasecki Arkadiusz (obecny)
Rutkowska El2bieta (obecny)
Szczepanska Ewa (nieobecny)
Szymaiska Malg orzala (obecny)
Tobjasz Daniel (obecny)
Wawrzonkoski Stanislaw (obecny)
Zargbska Katarzyna (obecny)
Ziolkowski Janusz (obecny)
Zwolinski Piotr (obecny)

09:1 5

Kowalski Krzysztof (obecny)

10:09

Szczepanska Ewa (obecny)

http://api.esesja.pl/vl0/obecnosc_sesja.asp?id:119919&v:6.3.0.O&ukod:ceaa3493&... 08.03.2021



XXX Sesja w dniu 2 marca 2021 , godz.
09:00 w sali nr Urzgdu Miasta
Wloclawek, Zielony Rynek 11113

Porzqdek obrad

1 . Sprawy organizacyjne.

2. lnformacja Prezydenta Miasta z dzialalno5ci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

3. Sprawozdanie z dzialalno6ci Wloclawskiego Centrum Edukacji Ekologicznej w roku
2020.

4. Uchwala w sprawie wzniesienia pomnika poSwiqconego Marszalkowi Jozefowi
Pitsudskiemu.

5. Sprawozdanie Starosty Woctawskiego i Prezydenta Miasta Wloclawek z
dzialalnosci Komisji Bezpieczenstwa i Porzqdku dla Miasta Wloclawek na prawach
powiatu i Powiatu Woclawskiego za 2020 rok.

6. Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia budzetu miasta Woctawek na

2021 rok.

7. Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2021-2035.

8. Uchwata w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia zmiany Studium uwarunkowan i

kierunkow zagospodarowania przestrzennego miasta Woclawek dla obszaru w
granicach administracyjnych miasta.

9. Uchwata w sprawie okre5lenia szczegolowego trybu i harmonogramu opracowania
oraz konsultacji projektu Strategii rozwoju miasta Woclawek 2030 +.

10. Uchwata zmieniajqca uchwalq w sprawie zasad Wloclawskiego Bud2etu
Obywatelskiego.

1 1. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na realizacje Wzez Gminq Miasto Wloclawek
projektu pt. ,,Latarnicy spoleczni obszaru rewitalizacji", wspotfinansowanego w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa Kujawsko - Pomorskiego na
lata2014 -2020, OS Priorytetowa 9 Solidarne spoleczenstwo, Dzialanie 9.2 Wlqczenie
spoleczne, Poddzialanie 9.2.1 Aktywne wlqczenie spoleczne.

12-.Uehwala. w sprawie ustalenia przepistiw perzqdkewyeh ebewiqzujqeyeh w
publieznym transporeie zbierewym organizewanym przez Gmine Miaste Wloelawek,

13. Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie uprawniei pasaZer6w do ulg i zwolniefi
w optatach za przewoz w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze
uZyteczno6ci publicznej w granicach administracyjnych miasta Wloclawek
wykonywanym przez Operatora - Miejskie Przedsiqbiorstwo Komunikacyjne Spotka z
o.o. we Woclawku.

14. Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie ustalenia wysoko5ci stawek oplaty za
zajqcie 1m2 pasa drogowego dla drog, ktorych zarzqdcq jest Prezydent Miasta
Wloclawek.

15. Uchwala w sprawie Programu opieki nad zwierzgtami bezdomnymi otaz
zapobiegania bezdomnoSci zwierzqt w mie5cie Wfoclawek na rok 2021.
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16. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zawarcie przez Gming Miasto Woclawek
porozumienia migdzygminnego z Gminq Miasto Kowal na realizacjg zadania
publicznego w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzqtami z terenu Gminy Miasto
Kowal w Schronisku dla Zwierzqt we Wloclawku.

17. Uchwata zmieniajqca uchwatq w sprawie okre6lenia " Zasad udzielania dotacji
celowej ze Srodkow budzetu Gminy Miasto Woclawek na dofinansowanie kosztow
zwiqzanych z ochronq powietrza poprzez redukcjg niskiej emisji zanieczyszczen na

terenie Gminy Miasto Wtoclawek".

18. Uchwala w sprawie przyjqcia Miejskiego Programu Dzialan na Rzecz Osob
N iepelnosprawnych na lata 2021 -2023.

19. Uchwala w sprawie podzialu Srodk6w Pafistwowego Funduszu Rehabilitacji Osob
Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Woclawek na realizacjg w 2021 roku
zadan na rzecz osob niepelnosprawnych.

20. Uchwata zmieniajqca uchwalq w sprawie podniesienia wysokoSci wynagrodzenia
dla prowadzqcego rodzinny dom dziecka i rodzinie zastgpczej zawodowej
funkcjonujqcej na terenie Gminy Miasto Wocfawek,

21. Uchwala w sprawie zwolnienia z naleZnej drugiej raty za rok 2021 oplaty za
korzystanie z zezwoleh na sprzedaz napojow alkoholowych przeznaczonych do
spoZycia w miejscu sprzedazy na terenie Miasta Woclawek izwrotu czg5ci tej oplaty.

22. Uchwala w sprawie zlo2enia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie
oddzialu przygotowania wojskowego w lV Liceum Ogolnoksztatcqcym we Woclawku
wchodzqcym w sktad Zespolu Szkol nr 4 im. K.K. Baczynskiego we Woclawku, ul.

Kaliska 108.

23. Uchwala w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania
sciekow na terenie Gminy Miasto Wtoclawek.

24. Uchwala w sprawie rozpalrzenia skargi Pana S.O. na dzialalno6c Prezydenta
Miasta Woclawek.
25. Uchwala w sprawie rozpalrzenia skargi Pana S.O. na dzialalno6i Prezydenta
Miasta Wloclawek.

26. Sprawozdanie z dzialalnoSci Rady Miasta Woclawek Vlll kadencji za 2020 rok.

27. Sprawozdania z dzialalnoSci komisji statych Rady Miasta Wtoclawek za 2020 rok:

a) Sprawozdanie z dzialalno5ci Komisji Rewizyjnej,

b) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji BudZetu, Rozwoju i Promocji Miasta,

c) S p rawozd a n ie z dzialalno6ci Kom isj i Ed u kacj i,

d) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej,

e) Sprawozdanie z dzialalno6ci Komisji Kultury i Sportu,

f) Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego,

g) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska,

h) Sprawozdanie z dzialalnoSci Komisji Rewitalizacji,

i) Sprawozdanie z dzialalno5ci Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji.

28, Uchwala w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta
Wloclawek na 2021 rok.

29. Plan pracy Rady Miasta Wloclawekna202l rok,

30. Plan pracy komisji stalych Rady Miasta Wloclawek na 2021 rok:



a) Komisji Rewizyjnej,

b) Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta,

c) Komisji Edukacji,

d) Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej,

e) Komisji Kultury i Sportu,

f) Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego,
g) Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska,
h) Komisji Rewitalizacji,

i) Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji.

31. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

32. Informacje i komunikaty.

33. Zamknigcie obrad.


